

噴射熱風煤氣焗爐 (輸送帶式) Gas Jet Oven (Conveyor Type)





噴射熱風煤氣焗爐(輸送帶式)

Gas Jet Oven (Conveyor Type)

噴射熱風煤氣焗爐由自動烹調程式操控,配合明火的高溫熱力,烤焗 出外表香脆,味道鮮甜多汁的菜式,保證色香味俱全,大量烤焗出品 質穩定一致的美食佳餚。

Gas Jet Oven with automatic operation helps makes food easy to cook in large quantities and stable quality. Together with pressured hot air impingment, delicacies are cooked with crispy surface while retaining juices and excellent taste.

雙輸送帶設計 **Dual conveyors**

雙輸送帶可獨立調節不同速度,有助 同時烹調不同食材。

Dual separate conveyors enable cooking of different cuisine at same time





自動操控 Fully automatic

可自訂烹調程式,調節爐溫及輸送帶速 度,適合烹調各種食材。

Customized programming on temperature and conveyor speed enables cooking different types of food.



升溫快速 Quick-lifting temperature

爐溫快速提昇有助節省預備時間,配 合明火烤焗保留食物原汁原味,外脆 內嫩。

Lifting temperature rapidly saves preparation time and cooks food more quickly and tasty.



噴射式加熱,熱力分佈平均,食物質

Pressured hot air impinges on the food evenly which ensures faster cooking.



程式操作 Program setting

預設各種烹調程式,簡易操作調控, 輕鬆製作美味佳餚。

Pre-set programming makes operation and cooking easier.





簡易操作 Simple operation

設有手動、預設及自訂烹調程式控制, 烹調更得心應手。

Easy operation due to manual, pre-set or customized programming.



節省能源 Energy saving

特低燃氣量設計,節省能源,減低營運 成本。

Low gas consumption design saves on energy and operating costs.

尺寸(毫米) 高 x 闊 x 深 Dimensions (mm)

用氣量(千瓦) Gas Consumption (kW)

爐頭類别 Main Burner 溫控範圍(攝氏) Temperature Setting Range c

控制(分鐘)

Conveyor Speed Control (minutes)

輸送帶速度

熄火安全裝置

Flame Failure Device

電力供應 **Power Supply**

517 x 1400 x 868

HxWxD

18

機動溝風式 Air/Blast Type

140 - 350

1 - 15

火焰離子檢測 Flame Ionization Detection

(FID)

220V/50Hz/190W

圖片只供參考。規格如有更改,恕不另行通知。 The pictures are for reference only. All specifications are subject

to change without notice. 注意: 此爐具必須由註冊氣體裝置技工安裝及維修。

建議為爐具進行每年最少一次的安全檢查。 Installation and service of the appliance shall be performed by registered gas installer. We recommend a safety inspection at least once a year

modulation

自動恆溫



自動電子點火



Temperature Cor





時間控制 Program Control

工商業查詢熱線: 2963 3300

網上客戶中心 Virtual customer centre

: www.towngas.com

熄火安全裝置



香港中華煤氣有限公司 The Hong Kong and China Gas Company Limited

© 版權所有。未獲本公司授權,不得翻印、複製或使用本單張作任何用途。

© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet are not allowed without prior permission from Towngas